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Abstract (en)
The apparatus is provided in particular for dispensing assembly and working materials of consumption or tools. It consists of an internal paternoster
mechanism 19 with numerous rotatingly arranged compartment rows 17 which can be moved past a row 18 of removal doors. An input keyboard
24 for positioning the relevant compartment row in front of the door row also controls the unlocking of the door 13 assigned to the selected
compartment. The dispensing device 11 is connected via a data teletransmission 26 to a data processing installation 33 which records the
respective removal and possibly triggers reloading, invoicing etc. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Einrichtung ist insbesondere zum Ausgeben von Montage- und Bearbeitungsverbrauchsmaterialien bzw. Werkzeugen vorgesehen. Sie besteht
aus einer inneren Paternoster-Mechanik 19 mit zahlreichen umlaufend angeordneten Fachreihen 17, die an einer Entnahme-Türreihe 18 vorbei
bewegt werden können. Eine Eingabetastatur 24 für das Positionieren der betreffenden Fachreihe vor der Türreihe steuert auch die Entriegelung der
dem ausgewählten Fach zugeordneten Tür 13. Das Ausgabegerät 11 ist über eine Datenfernübertragung 26 mit einer Datenverarbeitungsanlage 33
verbunden, die die jeweilige Entnahme registriert und ggf. Nachbeschickung, Fakturierung, etc. auslöst. <IMAGE>
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